
Mondelinge vragen raadsvergadering 28 MAART  
Agendapunt/onderwerp:   Fractie

  

Antwoord   

Staalslakken zijn een restproduct van de staalproductie. Deze staalslakken worden 

gebruikt bij het verharden en het ophogen van wegen en terreinen. De staalslakken 

bevatten zware metalen die schadelijk zijn voor de gezondheid, met name voor 

kinderen. Dit gaat onder andere over Vanadium. Bij vervoer en verwerking kan het 

stof wat vrijkomt ingeademd worden. Bij regen kunnen de zware metalen doordringen 

in het grondwater. De raad heeft bij hamerstuk een besluit genomen over toepassing 

onder voorwaarden, in overeenstemming met de nieuwe Omgevingswet. 
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Is de portefeuillehouder bekend met deze risico’s? OAA  

2 Is de portefeuillehouder het met ons eens dat er een 

risico voor de gezondheid bestaat bij toepassing van 

staalslakken zoals nu omschreven in de 

omgevingswet en ons raadsbesluit? 

OAA  

3 Is de portefeuillehouder bereidt om, gezien de risico’s 

voor de gezondheid van onze inwoners, een verbod in 

te stellen op het gebruik van staalslakken binnen 

onze gemeente? Zoals ook door de gemeente Den 

Haag is gedaan. 

OAA  

Wij hebben tijdens de commissie B&B van 15 juni vorige jaar samen met de PvdA vragen gesteld 
over incidenten tijdens de feestweek (met name in de Raadhuislaan). Op basis van deze vragen 
heeft de burgemeester toegezegd de conclusie en aanbevelingen die uit de evaluatie (met o.a. 
politie) zijn gekomen te delen met ons. Volgens ons hebben we deze nog niet ontvangen. 

De feestweek staat echter weer voor de deur.  

4 Kunnen deze alsnog op korte termijn worden gedeeld 

worden en kan er nu een korte samenvatting worden 

gegeven van de punten die worden aangepast/ 

verbeterd?  

PvdA - 

GL  

 

 

 

 


